
Nr OR-BR.0002.9.2025 

PROTOKÓŁ Nr IX/2025 

 

z dziewiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy kadencji 2024-2029 

odbytej w dniu 30 stycznia 2025 r. w godzinach 15,15 – 16,35 w sali posiedzeń                                  

w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Uchwały podjęte na sesji: 

 

 

1. Nr 75/IX/2025 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność ZUK. 

 

2. Nr 76/IX/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

 

3. Nr 77/IX/2025 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

4. Nr 78 /IX/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy Osobom                                    

z Problemami Alkoholowymi w Częstochowie zadania z zakresu ustawy o wychowaniu                        

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

 

5. Nr 79/IX/2025 w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 

Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

6. Nr 80/IX/2025 w sprawie powierzenia Burmistrzowi uprawnień dotyczących cen i opłat                  

za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów                   

i urządzeń użyteczności publicznej Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Podjęte uchwały wraz z raportami z głosowań stanowią załączniki 1 – 6 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad.  

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

 

Protokolant: Urszula Dyja. 

 

Radnych obecnych na sesji: 15 (pełny skład Rady GiM).  

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

 

-     Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Ślęczka 

-     Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

-     Skarbnik GiM Pani Anna Łoniewska-Niewęgłowska 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa  

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Pan Przemysław Kołodziejczyk 
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- Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska Pani Justyna Błońska - 

Ćwik 

- Radca prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 

- Przewodniczące Samorządu Mieszkańców Koziegłów i Rosochacza  

- Sołtysi 

 

 

Porządek obrad podany w zawiadomieniu o Sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Zespołu Usług 

Komunalnych.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy Osobom                          

z Problemami Alkoholowymi w Częstochowie zadania z zakresu ustawy o wychowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2026 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji Gminy i Miasta Koziegłowy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla obszaru położonego 

w miejscowości Zabijak. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla obszaru położonego                  

w miejscowości Pustkowie Lgockie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla obszaru położonego              

w miejscowości Osiek 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla obszaru położonego                    

w miejscowości Pińczyce. 

15. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

16. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                        

w okresie międzysesyjnym.  

17. Interpelacje i zapytania Radnych.   

18.  Wolne wnioski i informacje. 

19.  Zakończenie obrad 9 Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Porządek obrad Sesji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Nim przystąpiono do realizacji porządku obrad Sesji Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu 

Pani Sołtys Annie Szmal. 

Pani Anna Szmal, w imieniu Sołtysów, zaprosiła Panią Przewodniczącą Rady oraz Pana 

Burmistrza na spotkanie Sołtysów, które odbędzie się w dniu 7 luty 2025 r. w „Zaciszu”                        

w Rzeniszowie. 

Przebieg obrad: 

           Ad. pkt 1  

           Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję Państwa Radnych, Pana Burmistrza, kierowników 

jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa 

Sołtysów, Panie Przewodniczące zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnicy oraz wszystkich 

zebranych.  

 

           Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych, by zalogowali się w systemie głosowań,                   

a następnie poinformowała, że zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie 

do głosowania w Sesji Rady Gminy i Miasta uczestniczy 15 Radnych. Stwierdziła więc, że sesja 

jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 8,9 do protokołu. 

            Ad. pkt 2 

                  W związku z ustaleniami podjętymi na wspólnym posiedzeniu komisji Pani 

Przewodnicząca Rady zaproponowała wyłączenie z porządku obrad dzisiejszej sesji punktów:  

• punktu 9 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2026 rok, 

• oraz punktów 11,12,13 i 14 dotyczących podjęcia uchwał w sprawie przystąpienia                           

do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego dla obszarów                    

w miejscowościach: Zabijak, Pustkowie Lgockie, Osiek i Pińczyce. 

Pani Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że fundusz solecki będzie skonsultowany z Państwem 

Sołtysami, którzy zdecydują czy ten fundusz będzie czy też nie. Będzie na to miesiąc czasu, 

wspólnie z Panem Sekretarzem i Panem Burmistrzem Państwo Sołtysi podejmą decyzję i wtedy 

Rada będzie procedować. 

Wyjaśniła też, że w związku z tym, iż wynikły jeszcze sprawy techniczne związane                                

z opracowaniem kompleksowych zmian w planie, których działki dotyczą, a jeszcze                              

w miejscowości Cynków i Gniazdów są dwie działki, na których usytuowane są budynki,                       

natomiast w planie zagospodarowania przestrzennego są zapisy , że na terenie mieszkaniowym 

są tereny kościelne i na drugiej działce edukacyjne. Te błędy będą naprawione i na wspólnym 

posiedzeniu komisji będziemy procedować wszystkie zmiany planu, a następnie na sesji                      

w lutym. 

Ponadto w związku z tym, że budynek Centrum Usług Wspólnych rozpoczął już działalność, 

zachodzi konieczność podjęcia uchwały, która umożliwi stanowienie i stosowanie opłat                                

za korzystanie z usług świadczonych w tym obiekcie.  

Zaproponowała rozszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie powierzenia 

Burmistrzowi uprawnień dotyczących cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 
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Gminy i Miasta Koziegłowy. Zaproponowała rozpatrzenie projektu uchwały jako punkt                         

10 i przesunięcie pozostałych. 

Zapytała czy Radni będą zgłaszać inne wnioski w sprawie porządku obrad sesji.  

Wniosków nie zgłaszano, wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad porządkiem 

obrad. 

Porządek obrad z zaproponowanymi zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Wycofane z porządku obrad projekty uchwał stanowią załączniki nr 19- 23 do protokołu. 

 

Uchwalony porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Zespołu Usług 

Komunalnych.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej                 

dla Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy Osobom                      

z Problemami Alkoholowymi w Częstochowie zadania z zakresu ustawy o wychowaniu                  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji Gminy i Miasta Koziegłowy. 

10. Podjęcie uchwały powierzenia Burmistrzowi uprawnień dotyczących cen i opłat  za 

usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów         

i urządzeń użyteczności publicznej Gminy i Miasta Koziegłowy 

11. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                           

w okresie międzysesyjnym.  

13. Interpelacje i zapytania Radnych.   

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie obrad 9 Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Ad. pkt 3              

 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół                            

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym                                       

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi                    

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag.  

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 30 grudnia 2024 roku został przyjęty                     

15 głosami „za” (jednogłośnie).  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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           Ad. pkt 4 
 

            Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków         

w składzie: 

1. Pan Marcin Będkowski 

2. Pani Grażyna Sitek 

3. Pan Andrzej Szóstak 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

          Ad. pkt 5 

 

        Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wraz                                      

z uzasadnieniem (załącznik nr 13 do protokołu). 

 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 75/IX/2025 w sprawie rozpatrzenia skargi została przyjęta 15 głosami „za”               

(jednogłośnie).  

 

          Ad. pkt 6 

 

        Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy                      

i Miasta Koziegłowy na 2025 rok (załącznik nr 14 do protokołu). 

 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 76/IX/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 rok 

została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

       Ad. pkt 7 

 

        Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej (załącznik nr 15 do protokołu). 

 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 77/IX/2025 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została przyjęta 

15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

       Ad. pkt 8 

 

       Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej dla Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka 

Pomocy Osobom z Problemami Alkoholowymi w Częstochowie zadania z zakresu ustawy                        

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (załącznik nr 16 do protokołu). 
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Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 78/IX/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Gminy Częstochowa na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy Osobom z Problemami 

Alkoholowymi w Częstochowie zadania z zakresu ustawy o wychowaniu w trzeźwości                                   

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

        Ad. pkt 9 

 

        Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy i Miasta Koziegłowy ( załącznik nr 17                               

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 79/IX/2025 w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji Gminy i Miasta Koziegłowy została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 10 

 

        Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi 

uprawnień dotyczących cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej 

oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy i Miasta Koziegłowy 

( załącznik nr 18 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 80/IX/2025 w sprawie powierzenia Burmistrzowi uprawnień dotyczących cen                       

i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie                             

z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy i Miasta Koziegłowy została przyjęta 15 

głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 11 

 

    Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym, a mianowicie: 

− w grudniu odbywały się ostatnie elementy związane z przygotowaniem i dostosowaniem 

dwóch obiektów: Żłobka i Centrum Usług Wspólnych do oddania. Rada Budowy 

zakończyła proces formalny, merytoryczny zarówno funkcjonalny, ale i również finansowo-

księgowy zamykając inwestycje w starym roku budżetowym. Dotyczyło to dwóch 

komponentów, a właściwie trzech, bo były tam środki z Europejskiego Funduszu 

Społecznego, Krajowego Planu Odbudowy oraz z Ładu Polskiego i jeżeli chodzi o proces 

nakładów inwestycyjnych zarówno z KPO jak i Ładu Polskiego zostały w 100% rozliczone. 

Przyszedł czas na realizację zadania i ma nadzieję, że jak najszybciej podpiszemy umowę                    

z Urzędem Wojewódzkim już na funkcjonowanie i dofinansowanie naszych 

najważniejszych podopiecznych Gminy i Miasta Koziegłowy; 
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− na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy funkcjonuje również obiekt, który będzie służył 

mieszkańcom w różnego rodzaju godzinach i dniach, a jest to strzelnica wirtualna 

usytuowana w Zespole Szkół w Koziegłowach. Przyszedł czas na uruchomienie dla tzw. 

możliwości zewnętrznej, Pani Dyrektor Karolina Turoń- Miklas będzie dysponentem tejże 

strzelnicy , w godz. od 15,oo do 19,oo każdego dnia , z wyłączeniem dni wolnych , chyba         

że będą to grupy zorganizowane , będzie możliwość nieodpłatnie skorzystać z tej strzelnicy . 

Jedynym warunkiem jest to, aby termin był z Panią Dyrektor uzgodniony, by wyznaczony 

opiekun był w dyspozycji; 

− odbywają się zebrania sprawozdawcze w jednostkach OSP na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy, uczestniczył w zebraniu w OSP Winowno. Na początku stycznia odbyło                   

się zebranie Miejsko-Gminnego Zarządu OSP, gdzie podjęto decyzję w sprawie realizacji 

zadań statutowych na 2025 rok. Podkreślił, że środki finansowe, które zarówno w budżecie 

w grudniu, jak i w dniu dzisiejszym, po zmianie zabezpiecza Gmina i Miasto Koziegłowy, 

są środkami dotacyjnymi, związanymi z utrzymaniem gotowości bojowej, zapewnieniem 

zakupu, ale i również wydatków inwestycyjnych, te które chcemy, aby mogły zasilać 

ochotnicze straże pożarne. Na Sali sesyjnej, podczas obrad Komisji Rozwoju Społecznego, 

za co podziękował Pani Przewodniczącej Komisji, mieliśmy możliwość podpisania 

pierwszych umów z Komendą Wojewódzką Państwowej Straży Pożarnej, przy obecności 

przedstawicieli ochotniczych straży pożarnych. W ramach ustawy o ochronie ludności, 

rozpoczyna się cykl doposażenia ochotniczych straży pożarnych i samorządów w siły                         

i środki oraz niezbędne narzędzia tak, aby system obrony cywilnej oraz powiadamiania 

wchodził na ten wyższy poziom. Włączone zostały trzy pierwsze jednostki, które do końca 

roku będą miały nowoczesny system powiadamiania, który będzie służył mieszkańcom całej 

Gminy, a są to jednostki OSP : Siedlec Duży, Koziegłowy i Markowice. Komendant 

Powiatowej Straży Pożarnej zapewniał, że w ciągu roku będą dochodziły kolejne jednostki, 

gdzie będą montowane nowoczesne elektroniczne systemy powiadamiania, ale i również 

ostrzegania ludności o wszelakich zagrożeniach.  

Każda jednostka OSP otrzymała umowy dotacji na bieżące utrzymanie gwarantujące albo 

całoroczne utrzymanie gotowości bojowej lub półrocznej, jeżeli chodzi o Krajowy System 

Ratowniczo-Gaśniczy; 

− klaster energii powiatu myszkowskiego – jesteśmy stowarzyszeniem, które skupia 5 gmin                  

i powiat myszkowski, który jest liderem naszego klastra. Są tam zawarte dwa rodzaje 

środków finansowych i jeżeli chodzi o tzw. środki przed inwestycyjne, w wysokości 

1.380.000 zł, są one już po ocenie formalnej i merytorycznej i przy zmianie naszego 

operatora będą na pewno wykorzystane przez nasze samorządy do opracowania,                                

do dokumentacji, projektów, ale i również analiz w zakresie odnawialnych źródeł energii, 

ale i również tej konsolidacji przepływu energii nie tylko osób prywatnych , podmiotów 

gospodarczych, ale całego systemu. Drugim nieco trudniejszym już tematem jest projekt 

inwestycyjny na 58.000.000 zł. który to złożyła Gmin i Miasto Koziegłowy. Jako klaster 

powiatu myszkowskiego czekamy, nie mamy jeszcze w tej sprawie żadnych rozstrzygnięć,       

z wyjątkiem już realizowanej inwestycji tzw. magazynów energii; 

− uczestniczyliśmy w wyjątkowych uroczystościach, mieliśmy dwie jubilatki z terenu Gminy                        

i Miasta Koziegłowy, które obchodziły ponad stu letnie urodziny, a są to jubilatki                               

z Koziegłówek i z Pińczyc. Niestety, jedna z naszych mieszkanek, która obecnie była 
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mieszkanką Woźnik nie doczekała 102 rocznicy urodzin. Jest nam z tego powodu bardzo 

przykro, złożono kondolencje rodzinie; 

− walne zgromadzenie członków Subregionu Północnego – w naszych przydzielonych 

środkach finansowych mamy zapewnione środki finansowe w granicach 14-15 mln zł. 

Zostały dołożone środki na gospodarkę wodno-kanalizacyjną i mamy nadzieję, że z tych 

nieco zwiększonych środków finansowych będziemy mogli w przyszłości korzystać. Część 

projektów już jest w trakcie realizacji, złożyliśmy wniosek aplikacyjny o kolejną 

termomodernizację obiektów użyteczności publicznej; 

− w Szkole Podstawowej w Siedlcu Dużym odbyło się spotkanie z projektu Erasums, szkoły 

na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy wielokierunkowo realizują zadania 

ponadstandardowe. Szkoła w Siedlcu Dużym po raz kolejny wykazała się aktywnością                          

w ramach środków zewnętrznych – wymiana międzynarodowa i mogliśmy gościć 

przedstawicieli Finlandii, Portugalii, Turcji i Chorwacji; 

− w Regionalnym Ośrodku Doskonalenia Nauczycieli w Częstochowie odbyła się doroczna 

odprawa z przedstawicielami organów prowadzących szkoły rozpoczynająca kolejny rok 

budżetowy, administracyjny w zakresie zadań oświatowych. W naradzie uczestniczyły Pani 

Dyrektor ZEAOS-u i Główna księgowa, reprezentując Gminę i Miasto Koziegłowy; 

− w poszczególnych miejscowościach odbywały się uroczystości – jasełka, spotkanie                         

w Sanktuarium św. Antoniego w Koziegłówkach, Dzień Babci i Dziadka w szkole                            

w Cynkowie, w Winownie oraz w Lgocie Górnej; 

− Związek Powiatowo-Gminny „Jedźmy Razem” ugruntowuje swoją pozycję na rynku                           

nie tylko województwa, ale i kraju. Zdobyte środki dzięki aktywności Pana Starosty oraz 

Zarządu Stowarzyszenia spowodowały to, że mamy podpisaną umowę na 9 lat bezpiecznego 

funkcjonowania. Wchodzimy w nowy system informowania, oznakowania, ale i również 

dostępu do elektronicznego obiegu wiadomości, który będzie wskazywał każdemu, stosując 

odpowiednią aplikację telefoniczną, możliwość uzyskania informacji gdzie, o której 

godzinie i jaka trasa jest dostępna i można śledzić drogę danego autobusu. Dotyczy                          

to wszystkich linii na terenie Związku „Jedźmy Razem”. Liczymy że wnioski i pewnego 

rodzaju obszary, te które mogłyby być w przyszłości objęte liniami dowozowymi będą brane 

pod uwagę; 

− odbyła się odprawa z dyrektorami szkół z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy. Mamy 

zaplanowane otwarte spotkanie z przedstawicielami Akademii Pożarniczej z Warszawy                     

dla licealistów nie tylko z Gminy i Miasta Koziegłowy, ale i powiatu myszkowskiego. 

Dyrektor wraz ze studentami przyjedzie na otwarte lekcje, by zachęcić młode osoby                       

do wstępowania do Akademii Pożarniczej; 

− organizacja pracy szkół na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy – uzgodnione we wrześniu 

arkusze organizacyjne ulegają zmianie, ponieważ wpływają wnioski rodziców o kształcenie 

indywidualne lub specjalne w związku z orzeczeniami. Mamy z tym problem, ponieważ 

system informacji oświatowej nie przyjmuje nas w trakcie roku już rozpoczętego                             

i ewentualny zwrot środków będzie dopiero w roku następnym lub jeszcze rok później. 

Takie lekcje samorząd musi zapewnić. Jeżeli chodzi o nauczanie przedszkolne mamy 

Przedszkole w Koziegłowach z oddziałem integracyjnym w Starej Hucie, który takie 

zadania realizuje co jednak nie oznacza, że nie przyjmujemy dzieci do innych oddziałów 

przedszkolnych. Otworzyliśmy szkołę podstawową integracyjną w Koziegłówkach licząc         

na to, że będą tam dzieci z niepełnosprawnościami dowożone. Chcielibyśmy, aby tam 
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funkcjonowało takie centrum od I do VIII klasy, szansa nauki dla dzieci z orzeczeniami,                         

na pewno będziemy liczyli na dobrą współpracę z rodzicami, ze środowiskiem, aby 

rzeczywiście w pierwszej kolejności tam te dzieci były przyjmowane; 

− plany działania Wojewody Śląskiego i Wód Polskich w zakresie szkół popowodziowych       

czy planów realizacji związanych z naszymi wnioskami. Otrzymaliśmy pismo i jako 

samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy musimy podjąć zdecydowane działania, a na dzień 

dzisiejszy nie widzimy ścieżki dla nas otwartej, jeżeli chodzi o plany daleko wychodzące, 

które mają ewentualnie minimalizować skutki podtopień lub powodzi, a szczególnie                          

w Koziegłowach. Rozważamy przebudowę drogi na całym odcinku wraz z budową 

infrastruktury, kanału czy śluzy rozdzielając tereny prywatne, a w przyszłości możliwe,                    

że osoby prywatne chciałyby zbyć takie grunty, które mogą być okresowo z tego powodu 

zalewane; 

− otwarcie Żłobka Gminnego i Centrum Usług Wspólnych – podziękował wszystkim 

zaangażowanym w cały proces inwestycyjny. Z Panem Starostą, z Panią Przewodniczącą 

Rady podczas tego otwarcia starali się podziękować wszystkim – zarówno od pomysłu,                     

do realizacji, pożyczyć i pogratulować najemcom oraz osobom które zasiedlą te obiekty. 

Podziękował wszystkim osobom, które przyjęły zaproszenie, które były. Jesteśmy dumni,    

że udało nam się połączyć ten obszar w funkcjonowanie, którego pokłosiem jest dziś 

wprowadzona dodatkowa uchwała w sprawie uregulowania wynajmu części pomieszczeń 

przez najemcę, a mówi o Zespole Ekonomiczno- Administracyjnym Oświaty. Co do żłobka 

myśli, że obecna na tej sali Pani Dyrektor Żłobka wyśle dodatkowe zaproszenia, zachęcając 

rodziców do korzystania ze Żłobka. W dniu dzisiejszym wraz z Panem Wicewojewodą                        

i Panią Dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich odwiedzili żłobek.  

W budynku Centrum Usług Wspólnych zaczyna działać Klub Seniora, gdzie przez półtora 

roku trwania projektu  seniorzy mogą korzystać nie tylko z tych pomieszczeń, ale                     

i również z dobrodziejstwa całego programu i projektu. Zachęcał do korzystania z obiektów 

towarzyszących tj. bawialnia, kino oraz z pozostałych pomieszczeń przystosowanych                       

do aktywności dzieci i młodzieży. 

Żłobek funkcjonuje, podpisane są kontrakty z rodzicami i chcielibyśmy, aby informacja                               

o wysokiej jakości tego rodzaju opieki i edukacji trafiła do szerszego grona, bo na dzień 

dzisiejszy są jeszcze wolne miejsca. Zaprosił rodziców do korzystania z oferty; 

− w dniu dzisiejszym w sali lustrzanej odbyła się uroczystość pięćdziesięciolecia pożycia 

małżeńskiego, za zorganizowanie tej uroczystości podziękował Panu Sekretarzowi oraz Pani 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich. W uroczystości uczestniczyło 58 par, które 

otrzymały medale za długoletnie pożycie małżeńskie, a były również pary świętujące 

sześćdziesięcio-lecie, sześćdziesięciopięcio-lecie , a nawet siedemdziesięcio-lecie  pożycia 

małżeńskiego. W uroczystości brał udział Pan Wicewojewoda oraz Pani Dyrektor Wydziału 

Spraw Obywatelskich Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego;  

− ochrona środowiska i usuwanie azbestu – na razie jest to zwykła statystyka, mieszkańcy 

powinni złożyć informację o tym, że na ich nieruchomości są budynki pokryte azbestem. 

Mamy Gminny Program usuwania azbestu, czekamy na sygnał z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i jeżeli tylko program zostanie uruchomiony będziemy aktywnie 

włączać się w usuwanie azbestu, który od kilku lat Gmina i Miasto Koziegłowy w ramach 

naszego gminnego funduszu ochrony środowiska usuwa z budynków mieszkalnych tj.                      

w granicach 30-60 budynków rocznie i mamy ich coraz mniej. Jeżeli chodzi o budynki 
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gospodarcze rzeczywiście jest problem, bo nie dotyczyło to naszego wymienionego zadania, 

ale Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska będzie dawał taką możliwość. Na stronie 

internetowej w zakładce ochrona środowiska podana jest pełna informacja , ze strony 

ministerialnej można pobrać druk lub w biurze podawczym i wypełnić wniosek. Deklaracje 

składa się do 31 stycznia każdego roku, a wniosek jest powtarzalny – do 2032 roku; 

− Mała Odnowa Miejscowości – staramy się, aby Gmina co rocznie jeden z projektów mogła 

wyznaczyć do tego sposobu dofinansowania. Liczymy również na to, że nowa perspektywa 

w PPJ otworzy, jak w poprzedniej edycji, aktywność stowarzyszeń i organizacji 

pozarządowych, będziemy mogli korzystać ze środków publicznych w ramach Partnerstwa 

Północnej Jury, dla celów samorządu, dla celów społecznych wszystkich miejscowości; 

− czekająca nas ważna rzecz i ma nadzieję, że dojdziemy do porozumienia z Tauronem, 

nowymi technologiami dotyczącymi prawa do dysponowania lampami będącymi ich 

własnością, aby wymienić je na lampy energooszczędne. Coraz więcej samorządów 

decyduje się na podpisanie tej niezbyt dobrze skonstruowanej umowy na dysponowanie 

tymi lampami i później jego obiegiem. Niemniej jednak chyba nie mamy wyjścia, bo Tauron 

stoi na stanowisku, że albo podpisujemy umowę i bierzemy te lampy, albo nie wyraża 

zgody. Jesteśmy w trakcie renegocjacji – warunku, możliwości podpisania odrzuconej 

pierwotnie przez nas umowy. Jesteśmy po otwartym przetargu na wymianę opraw 

oświetleniowych i jeżeli chodzi o oprawy oświetleniowe mamy podpisaną umowę                             

z wykonawcą, za chwilę wejdzie i wciągu 60 dni na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy 

będą wymienione wszystkie stare sodowe lampy na energooszczędne, ale jest szkopuł,                      

że dotyczy to lamp gminnych. I tu gwarantujemy każdą gminną lampę, którą mamy 

zaewidencjonowaną, że taka wymiana będzie. Natomiast mamy drugą połowę lamp 

będących własnością Tauronu Nowych Technologii i nie wyrażają zgody na jakiekolwiek 

dysponowanie tymi lampami, na to, aby gmina mogła nimi dysponować, chyba                                 

że podpiszemy umowę. Umowa na dzień dzisiejszy wraca do renegocjacji. Coraz więcej 

samorządów w Polsce widząc tą sytuację decyduje się jeszcze rozmawiać z tym podmiotem. 

Może nawet wymienimy i na tym nie stracimy, a na pewno nie zyskamy. Z drugiej jednak 

strony nie byłoby wymiany tych ponad 480 opraw będących własnością Tauronu. 

Chcielibyśmy jednak tę umowę z konieczności podpisać. Wykonawca jest skłonny 

wymienić te lampy w terminie jak w umowie – 60 dni; 

− Gminny Program Rewitalizacji – wybrany podmiot gospodarczy, który przygotowywał  

dane wyjściowe do opracowania obszarów, podstref Gminnego Programu Rewitalizacji , 

brał wiele warunków pod uwagę, które ograniczały lub uniemożliwiały wpisywanie innych 

miejscowości czy innych obszarów. My też z punktu praktycznego chcieliśmy, aby                           

te miejscowości mogły w przyszłości skorzystać ze Środków Krajowego Planu Odbudowy 

czy Regionalnego Planu Odbudowy w ramach projektów rewitalizacyjnych. Brak takich 

obszarów w dokumencie strategicznym jaki będziemy przyjmować na przełomie miesięcy 

kwiecień/maj, tego już zaakceptowanego przez Wojewodę wstępnego obszaru objętego 

Programem Rewitalizacji, uniemożliwiałby skuteczne ubieganie się o jakiekolwiek środki. 

dla tych siedmiu miejscowości. Przede wszystkim patrzono na zadania, na obiekty 

publiczne, na obszary które widzimy jako samorządowcy, jako mieszkańcy potrzebę 

pozyskania środków zewnętrznych. Staramy się, aby rzeczywiście ten obszar wszedł                          

w życie, a w przyszłości działania i obszary były w naszym zasięgu. 
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         Ad. pkt 12 

 

               Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

 

     W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 30 grudnia 2024 r. podejmowane działania to: 

− przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady oraz wspólnego posiedzenia Komisji; 

− praca nad materiałami sesyjnymi. 

Do Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta wpłynęła interpelacja Radnego Pana Leonarda 

Jagody o podjęcie działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa na odcinku ulicy 

Plebańskiej w Koziegłowach. 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym interpelacja została niezwłocznie przekazana Panu 

Burmistrzowi, celem udzielenia odpowiedzi. 

Z odpowiedzi na interpelację wynika, że poprawa bezpieczeństwa wymaga opracowania 

projektu stałej organizacji ruchu wraz z opinią Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie oraz 

zatwierdzenia przez Starostwo Powiatowe w Myszkowie. Powyższe zadanie opracowania stałej 

organizacji ruchu ul. Plebańskiej w Koziegłowach zostanie zlecone do opracowania                             

po zabezpieczeniu środków finansowych w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy.  

 

Do Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 

 

− jak co roku wpłynęło sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego za 2024 rok. Sprawozdanie to oraz przepisy prawne dotyczące 

średnich wynagrodzeń nauczycieli dostępne są w systemie e-sesja dzisiejszej sesji Rady                      

w punkcie „Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym”; 

 

− uchwała Związku Powiatowego „Jedźmy Razem” w sprawie przyjęcia zmian w statucie 

Związku dotycząca przystąpienia do Związku nowego powiatu. Zgodnie z podjętą uchwałą 

uczestnikami Związku są:  

• Powiat Myszkowski oraz gminy z terenu powiatu myszkowskiego tj. Koziegłowy, 

Niegowa, Poraj, Żarki i Myszków  

• Powiat Zawierciański oraz gminy z terenu powiatu zawierciańskiego, tj. Łazy, 

Żarnowiec, Pilica, Kroczyce, Ogrodzieniec, Irządze, Szczekociny, Włodowice, 

• a nadto Gmina Siewierz, Gmina Lelów. 

 

− pismo Śląskiej Izby Rolniczej w Katowicach zawierające apel, by przy opracowywaniu planu 

ogólnego zagospodarowania przestrzennego nie tracić z punku widzenia wspólnoty 

samorządowej rolnictwa, jego miejsca i ważności, a zwłaszcza podstaw bezpieczeństwa, 

wśród których bezpieczeństwo żywności jest priorytetowe.  

 

− Uchwała Rady Miasta Mysłowice w sprawie poparcia apelu w sprawie wystąpienia                           

do Prezesa Rady Ministrów w sprawie planów przedwczesnego zamknięcia Elektrowni 

Rybnik. 
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− wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Rosochaczu o wsparcie jednostki kwotą 200.000 zł, 

która umożliwi jednostce zakup średniego samochodu pożarniczego marki Reno Mit land. 

Poinformowała, że w dzisiejszych zmianach w budżecie zabezpieczono środki finansowe na 

zakup dwóch samochodów – dla jednostki OSP Lgota Nadwarcie i jednostki OSP Rosochacz. 

 

Do wiadomości Rady wpłynęły pisma:  

 

− pismo Pana Sołtysa miejscowości Miłość o zamontowanie lamp oświetleniowych na nowo 

wyremontowanej Stanicy Jurajskiej. Na wtorkowym wspólnym posiedzeniu Komisji przyjęto 

taki wniosek, który również zgłosił Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego;  

 

− pismo Prezesa Zarządu BIG APPLE Z Myszkowa o zamontowanie 1 szt. oprawy 

oświetleniowej na istniejącym słupie na końcu ul. Różanej , działka ewidencyjna 1347/2 

obręb Gliniana Góra/ Pustkowie Lgockie – wniosek przekazano do Referatu zajmującego się 

tymi sprawami w Urzędzie Gminy i Miasta; 

 

Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że do 31 stycznia jest termin zgłaszania informacji 

dotyczących azbestu, natomiast fundusz jest procedowany do 2032 roku, później mogą być 

nakładane kary finansowe. 

W związku z pewnymi rozbieżnościami dotyczącymi obradowania komisji, Pani 

Przewodnicząca Rady proponowała, aby od następnego miesiąca Komisja Rozwoju 

Gospodarczego i Komisja Budżetu i Finansów procedowały w jednym dniu.   

 

       Ad. pkt 13 

 

       Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

 

       Ad. pkt 14 
 

   W wolnych wnioskach zabierali głos: 

− Radny Pan Andrzej Szóstak skierował prośbę do Pana Burmistrza, Pani Dyrektor Żłobka oraz 

Pani Dyrektor CUW, ponieważ zrodził się problem z parkowaniem. Rodzice, którzy 

przywożą dzieci do Żłobka i odbierają je, nie mają gdzie zaparkować, muszą zatrzymywać            

się na ulicy na światłach awaryjnych. Rodzic, który zgłaszał ten problem proponował,                        

by wziąć przykład z Przedszkola, gdzie w godzinach pracy nie ma problemu z parkowaniem; 

− Pani Dyrektor Żłobka wyjaśniła, że taka sytuacja mogła wystąpić wtedy, gdy był Dzień Babci                           

i Dziadka, bo rzeczywiście tych samochodów było dużo. Na co dzień taka sytuacja nie ma 

miejsca; 

− Pan Andrzej Szostak dodał, że w dniu wczorajszym pojechał w to miejsce, aby sprawdzić 

informację i o godz. 11,20 cały parking był zajęty, samochody stały nawet na chodniku 

między Żłobkiem a Przedszkolem; 

− Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że realizowany jest projekt dla emerytów i osoby 

przyjeżdzające dwa czy trzy razy w tygodniu na zajęcia z projektu muszą gdzieś samochody 

zaparkować; 

− Pan Andrzej Szóstak podkreślił, że jest to tylko prośba, którą przekazuje; 
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− Radny Pan Leonard Jagoda poinformował, że co roku zwraca uwagę, by do ul. 3 Maja 

podejść kompleksowo, bo mamy tam wiele wartości chronionych – szkoła, służba zdrowia, 

przedszkole i obecnie żłobek. Tymczasem znikają i znikały w przeszłości różne ograniczenia 

dla ruchu, spotkanie tam samochodów ciężarowych jest w zasadzie normą. Należałoby 

poszukać jakiegoś rozwiązania, które poprawiłoby bezpieczeństwo i komfort na tej ulicy; 

− Pan Burmistrz wyjaśnił, że problem parkowania wzdłuż ul. 3 Maja i ul. Warszawskiej jest 

problemem złożonym. Będzie rozwiązany w momencie, kiedy zaprojektujemy i wykonamy           

ul. Warszawską, gdzie po obydwu stronach ulicy Warszawskiej – od Ronda do ul. Zamkowej 

będą wyznaczone zatoczki parkingowe, również dla pracowników Przedszkola, Żłobka, 

Centrum Usług Wspólnych, a obszary przy tych obiektach będą dostępne dla rodziców. Takie 

sytuacje zdarzają się sporadycznie i jak wspomniała Pani Przewodnicząca, działa Klub 

Seniora, gdzie osoby starsze wjeżdżają na tą część i parkują samochody uczestnicząc                           

w zajęciach. Obawia się, że może być jeszcze gorzej, ponieważ mamy zaopiniowany projekt 

objazdu, będzie zamknięta ul. Świętokrzyska, Żarecka w pierwszym odcinku. Jeżeli chodzi                       

o potencjalną przebudowę drogi 789 są już wskazane objazdy na które się po części godzimy, 

a po części się nie godzimy. Możemy wpuszczać na drogi gminne tylko samochody do tonażu 

3,5 tony, a jak życie pokazuje przy objazdach jeżdżą samochody na Mzyki, bo muszą 

wyjechać w kierunku albo Częstochowy, albo Katowic nie mając żadnego włączenia                          

od Siedlca Małego aż po skrzyżowanie na ul. Woźnickiej w Koziegłowach. Dużo trudniejsza 

będzie sytuacja, bo drugi projekt przygotowywany jest do realizacji - przebudowa drogi 

wojewódzkiej 789 od ulicy Polan aż do ronda w miejscowości Lgota Nadwarcie. 

Przewidywane jest również zamknięcie tej drogi podczas remontu i odbywać się będą objazdy 

drogami powiatowymi przez Koziegłówki-Osiek w kierunku Myszkowa lub ewentualnie 

skróty na ulicę Kłodówkę. Sytuacja jest trudna, o czym wiemy i będziemy się starać,                              

by miejsc parkingowych dla pracowników nie zabrakło, poza wyznaczonymi parkingami dla 

Przedszkola i dla Żłobka; 

− Radny Pan Michał Kubalski zabrał głos w temacie połączonych komisji Gospodarczej oraz 

Budżetu i Finansów. Poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów spotyka się zawsze                     

w poniedziałek przed posiedzeniem wspólnym komisji. Robią to maksymalnie późno, aby 

móc zgodnie z kompetencją komisji zaopiniować wszystkie wnioski, które są do budżetu 

zgłaszane. Tydzień wcześniej odbywa się posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego. 

Komisja Budżetu i Finansów operuje na wnioskach między innymi Komisji Gospodarczej, 

które są w ciągu tygodnia przeprocesowane. Wszystkie rzeczy, które nie były wcześniej 

omawiane na innych posiedzeniach komisji, są zgłaszane i procesowane na posiedzeniu 

wspólnym komisji, więc nie wie czego tutaj brakuje, bo na Komisji Budżetu i Finansów 

wszystkie rzeczy, które się pojawiają w ostatniej chwili są omawiane również na wspólnym 

posiedzeniu Komisji w punkcie sprawozdania z działalności komisji; 

− Pani Przewodnicząca Rady zaproponowała, by Komisja Rozwoju Gospodarczego była 

godzinę wcześniej; 

− Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Pan Andrzej Szóstak poinformował,           

że nie jest to jego pomysł, a posiedzenia można połączyć sporadycznie, kiedy są wnioski 

wspólne; 

− Pani Przewodnicząca Rady proponowała, by przewodniczący obu komisji podjęli ustalenia                  

w tym temacie; 
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− Radny Pan Damian Cesarz poinformował, że w ubiegłym roku grupa właścicieli działek, 

przez które przebiega ropociąg Boronów-Trzebinia zobowiązała go do interwencji w tej 

sprawie. Mieszkańcy nie wnoszą do Burmistrza czy Urzędu GiM negatywnych emocji,                      

ale proszą o interwencję, bo  nie mają żadnej informacji dotyczącej ewentualnych 

odszkodowań . Zdają sobie sprawę, że będą to niewielkie odszkodowania, nie mają też 

decyzji dotyczącej wyłączenia z użytkowania, co ich martwi. Mieszkańcy proszą                    

o pośrednictwo, jako Urząd, czy Gmina aby wystąpić w tej sprawie do PERN-u.  

Poinformował, że w tym roku od 03 stycznia do dnia dzisiejszego, zarówno drogą mailową 

jak i telefonicznie nie uzyskał żadnej informacji na ten temat. PERN jest w 100% własnością 

Skarbu Państwa i wszystkie tego typu sprawy powinien prowadzić Wojewoda. 

Drugi temat, o którym rozmawiali Radni wspólnie ze środowiskiem strażaków,                                   

to przygotowanie uchwały czy regulaminu naszych gminnych odznaczeń dla zasłużonych 

strażaków, których mamy ponad sześciuset w Gminie. Uważają, że polityka odznaczeń, którą 

prowadzi Związek Ochotniczych Straży Pożarnych jest niewłaściwa. Są to jakieś mity 

przyznawania na gminy, na powiat. Jesteśmy w okresie przed tradycyjnymi świętami 

strażackimi, przed serią okrągłych rocznic powstania naszych jednostek i warto by było być 

dobrze przygotowanym, by uhonorować ludzi, którzy na to zasługują. Ze swej strony 

deklaruje współpracę przy opracowywaniu wzoru regulaminu; 

− Radny Pan Rafał Zenderowski zwrócił się z informacją do Sołtysów odnośnie zmiany 

inwestycji powiatowej w miejscowości Koziegłówki i zmiany przyzwyczajenia kierowców, 

którzy parkowali kiedyś przy kościele. Przy cmentarzu są obecnie problemy z parkowaniem. 

Prosił, by mieszkańców uczulić, aby zwracali uwagę na znaki drogowe. Proponował,                              

by w przyszłości Radni zastanowili się nad rozwiązaniem tego problemu, a chodzi tutaj                     

o mieszkańców Parafii Koziegłówki . Docierają głosy, również z grona Sołtysów, że na razie 

są pouczenia, i na razie na tych pouczeniach się kończy, a co będzie dalej nie wie; 

 

Pan Burmistrz odniósł się do poruszonych tematów: 

 

− poinformował, że odszkodowania za położony ropociąg oraz korzystanie z obszaru zajętego 

w tzw. użytkowaniu są jeszcze w trakcie. Zasada jest taka, że dotąd, dopóki nie ma ostatniego 

odwołania, nie ma wypłaty żadnego odszkodowania. Zwrócimy na to uwagę, jest to zadanie 

celu publicznego zintegrowanych inwestycji terytorialnych, niemniej jednak pracownicy 

Urzędu GiM wystąpią zarówno do zarządcy, inwestora tego ropociągu, czyli do PERN-u jak    

i również do Pana Wojewody. Jest to temat istotny, ma nadzieję, że również jesteśmy 

świadomi o ograniczeniach co do dysponowania tym gruntem pozarolniczym. Każde 

ewentualne wejście w obszar tzw. strefy ochronnej wymaga zgody inwestora, czyli PERN-u. 

− podziękował Panu Wiceprzewodniczącemu Rady za podniesienie po raz kolejny tematu 

uhonorowania naszych zasłużonych strażaków odznaczeniem gminnym. Jeżeli powołamy 

taką naszą Komisję, a ma nadzieje że Komisja Społeczna jest dobrym elementem do tego,                    

by ten temat przeprocedować z punktu widzenia formalno-prawnego . Jeżeli przyjmiemy 

pewnego rodzaju wzorzec i przyjmiemy go uchwałą, regulamin przyznawania, jesteśmy jak 

najbardziej za tym, by ten Medal za zasługi dla gminnego pożarnictwa mógł być naszym 

podziękowaniem samorządu dla strażaków – ochotników i temat ten jest do wykonania 

niezwłocznie, jeżeli taka intencja będzie procedowana i przyjęta uchwałą; 
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− drogi i korzystanie z tych dróg – sprawa poruszana przez Radnego Pana Zenderowskiego- 

przed sesją również ten temat był po części poruszony z Państwem Sołtysami i myśli,                        

że należałoby wystąpić do zarządcy drogi , a jest tam określona stała organizacja ruchu, którą 

wcześniej zaopiniowaliśmy pozytywnie. Znaki są wprowadzane, będą wprowadzane lub                     

są już wprowadzone. Niemniej jednak to ograniczenie dotyczy ciągu pieszo-rowerowego                       

po stronie cmentarza. Co do ewentualnie zmiany nie wie, czy byłaby możliwa i w jakim 

kształcie, niemniej jednak po dzisiejszym zapytaniu zwrócimy się do Zarządu Dróg 

Powiatowych z pewną sugestią czy tematem do przedyskutowania. Drugi element jest taki,     

że chcieliśmy aby tam był dostęp drogi tzw. wewnętrznej przy cmentarzu od strony Rynku . 

Prowadzone są rozmowy z właścicielem gruntu, jesteśmy po negocjacjach, po operacie 

szacunkowym i na pewno ta droga – droga wewnętrzna do tej części gospodarczej, gdzie 

buduje się z tyłu czy został wybudowany budynek gospodarczy do obsługi cmentarza, ale nie 

jest to droga, która byłaby miejscem parkowania. Nie wie czy za tą drogą w kierunku Lipowej 

czy za cmentarzem, z Panem Sołtysem ze Starej Huty był temat, żebyśmy wystąpili do 

właściciela gruntu za ogrodzeniem w stronę Mysłowa po stronie cmentarza o ewentualne 

prawo do dysponowania czy odkupienie i wybudowanie jakiegokolwiek parkingu, który 

pełniłby rolę parkingu komunalnego. Rozważymy taką możliwość a do tego czasu wystąpimy 

z pismem, z zapytaniem czy nie można zmienić organizacji ruchu, wyłączyć ten odcinek                    

z zakazów zatrzymywania się i postoju. 

− Pani Przewodnicząca Rady stwierdziła, że było to w ten sposób zaprojektowane                                 

i zatwierdzone, nie da się tego przeprojektować; 

− Pan Andrzej Szóstak dodał, że jak poinformowała Pani Przewodnicząca, został zrobiony 

projekt. każdy kierowca posiadający uprawnienia do kierowania wie, że na ścieżce pieszo-

rowerowej nie wolno się zatrzymywać, natomiast na chodniku można, z zachowaniem 1,50 

m. Po przeciwnej stronie, gdy jest linia ciągła również nie można się zatrzymywać. Takie                   

są realia; 

− Pan Rafał Zenderowski nadmienił, że zostaje jeszcze stary cmentarz i zmiana przyzwyczajeń. 

Chodzi tu głównie o zmianę przyzwyczajeń parafian, żeby nie stawali przy samym 

cmentarzu, bo może się to skończyć konsekwencjami finansowymi, a jeżeli by próbować 

stawać po drugiej stronie i to przyzwyczajenie weszłoby w życie , to być może można tego 

uniknąć. To samo jest przy kościele od strony szkoły. Jeżeli zaczną parkować przy chodniku, 

też jest tam zakaz zatrzymywania się i postoju, zostaje optymalnie druga strona, wtedy jest 

przejazd i jest to jakaś możliwość ; 

− Pani Przewodnicząca Rady podkreśliła, że mieszkańcy muszą zwracać uwagę na znaki; 

− Radny Pan Marek Kawalec podkreślił, że przyzwyczajenia trudno zmienić, może wystąpić                  

do zarządcy drogi o wstawienie barierek drogowych; 

− Pani Joanna Kołodziejczyk nadmieniła, że stawianie barierek na ścieżce pieszo-rowerowej 

jest wykluczone; 

− Pan Andrzej Szóstak podkreślił, że jest tam wiele znaków mówiących o ścieżce rowerowej,    

a przepisy prawa o ruchu drogowym są jednoznaczne; 

− Sołtys Pani Krystyna Piedo zapytała dlaczego znaki są tylko w okolicy cmentarza; 

− pan Andrzej Szóstak wyjaśnił, że są ustawione znaki, a dodatkowo dla przypomnienia znak 

zakazu zatrzymywania się i postoju, czyli że w ogóle nie wolno się zatrzymywać pojazdem; 
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− Pan Burmistrz dodał, że jest to tylko znak przypominający, że jesteśmy na ścieżce pieszo-

rowerowej, natomiast nie ma potrzeby stawiania takich znaków. Ten temat dotyczy nie tylko 

Gminy Koziegłowy, ale i również wiele innych obszarów  

 

Ad. pkt 15 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady dziewiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując radnym oraz 

zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady dziewiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

 

 

 

 

Protokół sporządziła 

     Urszula Dyja. 

 

 

 

 

 

 

 

 


